





HF Design: Award-winning spaces, crafted with passion & expertise

Founded in 2018 by architect Hessa Falah AlBinfalah, HF Design is not only a leader in beautiful and functional spaces, but also a recognized force for female entrepreneurship.

We proudly hold the "2022 Bahraini Female Entrepreneur Honor Seal" Award from the Supreme Council of Women, a testament to our dedication to excellence and empowerment.

Meet Our Founder:

Hessa Falah AlBinfalah, a Master's graduate in Interior architecture with honors and 11 years of experience, leads by example. Inspired by Zaha Hadid, she creates spaces that are both imaginative and functional.



تأسست شركة إتش إف ديزاين في عام 2018 م بمملكة البحرين من قبل المهندسة المعمارية حصة فلاح البنفلاح، وهي متخصصة في مجال التصاميم المعمارية و الداخلية. تقدم الشركة خدماتها للعملاء من خلال تصميم المساحات السكنية والتجارية وتقديم الخدمات الاستشارية.

تهدف شركة إتش إف ديزاين إلى إضافة معنى جديد إلى تصميم المساحات والمباني من خلال فهم احتياجات العملاء وتقديم حلول مبتكرة تلبى متطلباتهم.

في عام 2022 م، فازت المهندسة حصة فلاح البنفلاح، مؤسس شركة إتش إف ديزاين، بجائزة امتياز الشرف لرائدة الأعمال البحرينية الشابة من المجلس الأعلى للمرأة، وذلك تقديرًا لجهودها في مجال التصميم المعماري الداخلي ومساهماتها في تقديم تصاميم مستوحاة من العمارة البحرينية والتراث العريق، ودعم وتمكين المرأة البحرينية.

المؤسس:

المهندسة حصة فلاح البنفلاح حاصلة على ماجستير في الهندسة المعمارية الداخلية مع مرتبة الشرف من جامعة هيرتفوردشاير بالمملكة المتحدة، وبكالوريوس الهندسة المعمارية من جامعة البحرين.

لديها خبرة مهنية تزيد عن 11 عامًا في القطاعين الحكومي والخاص.







Why Choose HF Design?

- Award-winning excellence: Recognized by the Supreme Council of Women for outstanding female entrepreneurship.
- Local talent: We are proud to employ a team of talented Bahraini engineers and designers, utilizing the latest global trends.
- Collaborative approach: We encourage continuous learning and knowledge sharing, fostering a strong and supportive team environment.

Our Services:

- Interior design: Breathe life into your spaces with our creative and cost- effective solutions.
- Architectural design: From traditional to modern, we specialize in sustainable and innovative designs.
- Project management: We handle every step, ensuring smooth execution and timely delivery.









فريقنا:

تضم شركة إتش إف ديزاين فريقًا من المهندسات والمصممات البحرينيات الموهوبات، ولديهن خبرة متميزة بأحدث أساليب التصميم المعماري الداخلي العالمي.

خدماتنا:

تقدم شركة إتش إف ديزاين مجموعة واسعة من الخدمات في مجال التصميم المعماري الداخلي، بما في ذلك:

- تصميم المساحات السكنية
- تصميم المساحات التجارية
- تقديم الخدمات الاستشارية
 - إدارة المشاريع



- ② Office 12. Building 2958. Road 5549. Qalali 255. Kingdom of Bahrain